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Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

 

Huisartsen, specialisten en hun belangenorganisaties hebben in een brief aan het ministerie van 

Volksgezondheid opgeroepen om vaccinatiecampagnes te starten die gericht zijn op mensen in 

achterstandswijken1. Uit het jaarverslag van de GGD Haaglanden uit 2019 blijkt dat in Den Haag het 

vaccinatiepercentage tussen de 87% en 92% lag en dat de verschillen tussen de stadsdelen aanzienlijk 

zijn, waarbij de vaccinatiegraad binnen de stadsdelen Laak en Centrum voor alle vaccinaties, met 

uitzondering van BMR voor zuigelingen, onder de 90% ligt.2 

 

Overeenkomstig art. 30 van het Reglement van orde stellen de raadsleden Judith Klokkenburg 

(ChristenUnie/SGP) en Lesley Arp (SP) de volgende vragen: 

 

1) Is het college bekend met het NOS-artikel: Artsen: vaccincampagne in kwetsbare wijken, ‘veel 

mensen totaal verkeerd geïnformeerd’?  

 

2) Deelt het college de zorgen van huisartsen en specialisten over de lage opkomst bij het 

vaccineren in zogenaamde achterstandswijken?  

 

3) Kan het college aangeven hoe hoog de opkomst van de coronavaccinatie tot nu toe is bij de 

verschillende vaccinatielocaties en huisartsen? Is hierbij verschil te zien tussen de diverse 

wijken?  

 

In het artikel worden verschillende manieren genoemd om mensen in achterstandswijken te bereiken 

zoals een publiekscampagne via lokale media, het verspreiden van betrouwbare informatie in club- en 

buurthuizen, in de maatschappelijke opvang en via migrantenorganisaties, kerken, moskeeën en op veel 

bezochte markten. 

 

4) Kan het college aangeven welke van deze kanalen al worden ingezet om alle inwoners van Den 

Haag te bereiken met betrouwbare informatie over vaccineren?  

 

De initiatiefnemers van de brief stellen ook voor om boegbeelden c.q. rolmodellen uit de lokale 

gemeenschap te laten vertellen over hun vaccinatie. 

 

5) Is het college bereid om dit idee te omarmen en lokale boegbeelden te benaderen om te 

vertellen over hun vaccinatie dan wel over de relevantie van vaccineren?  

 

 
1 https://nos.nl/artikel/2377999-artsen-vaccincampagne-in-kwetsbare-wijken-veel-mensen-totaal-verkeerd-
geinformeerd.html  
2 https://magazines.rivm.nl/2019/11/infectieziekten-bulletin-0/vaccinatiegraad-haagse-stadsdelen-kaart  
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Tenslotte wordt in het artikel genoemd dat het voor mensen in een achterstandswijk lastig kan zijn dat 

de priklocaties zijn gelegen op enkele centraal gelegen locaties en niet in achterstandswijken zelf.  

 

6) Herkent het college deze signalen? Zo ja, is het college bereid om bij de GGD en het ministerie 

van VWS aan te dringen om een goed (te voet/per fiets) bereikbaar extra vaccinatielocatie te 

openen binnen de stadsgrenzen, bij voorkeur in de stadsdelen Centrum, Laak of Escamp dan 

wel aan te dringen op een mobiele priklocatie? 

Judith Klokkenburg Lesley Arp 

ChristenUnie/SGP SP 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 

Pagina 3 van 6 
 

Bijlage 
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